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Aan de leden van de Gemeenteraad, 

 

Hierbij ontvangt u de memorie van antwoord behorend bij de kaderbrief 2016. Deze omvat de tijdens 

de raadsronde door het college bij memorie toegezegde toelichtingen conform de besluitenlijsten 

alsmede de digitaal ontvangen vragen. Het betreft de volgende onderdelen: 

 
Raadsronde Kaderbrief bestuurlijk en economie 
 

 Geen openstaande vragen 
 
Raadsronde Kaderbrief sociaal 
 

 Geen openstaande vragen 
 
Raadsronde Kaderbrief fysiek 
 

 IBOR en de kosten van eenmalige verbeteringen (extra beheer groen ivm extreem weer) 
Indien een aanvullend structureel budget van € 345.000 beschikbaar gesteld zou worden, dan 
wordt het groen binnen Maastricht structureel onderhouden op een B-Kwaliteit (dit betreft een 
raming, het aanbestedingsresultaat kan afwijken). Dit betekent concreet dat gras frequenter wordt 
gemaaid (van 15 naar 20 maaibeurten), frequenter wordt bijgemaaid (van 2 naar 3 bijmaaibeurten) 
en er vaker geschoffeld wordt in de beplantingen (van 4 naar 6 schoffelbeurten). Dit geld is nu niet 
voorhanden binnen programma 13; indien hiervoor besloten wordt dan zal op andere fronten 
bezuinigd moeten worden binnen dit programma. 
Het is niet mogelijk om nog deze zomer eventuele aanvullende maatregelen te nemen. Bestaande 
contracten dienen voorlopig te worden gerespecteerd, daarnaast zijn er nu geen mogelijkheden 
om extra personeel te werven of in te zetten, aanvullende capaciteit is nu, midden in het 
groeiseizoen, niet beschikbaar.  
 

 Stand van zaken parkeren bij sportparken in Scharn/Heer 
Voor sportcomplex Laan in den Drink is een masterplan in de maak. Dit plan behelst niet alleen de 
parkeervoorzieningen, maar ook de gebouwelijke capaciteit op het sportcomplex en de 
veldcapaciteit. Omdat een en ander onderling van invloed op elkaar is, willen we een integrale 
aanpak. Uiteindelijk leidt dat tot een masterplan waarover de raad wordt ingelicht. Wat betreft de 
parkeer- cq. verkeersaanpassingen Bemelerweg gelden in het gebied beperkingen vanwege 
vastgestelde natuurwaarden. Momenteel wordt onderzocht hoe de verkeerssituatie aangepast kan 
worden zonder te conflicteren met de natuurwaarden. In samenspraak met de gemeentelijke 
projectleider en de coördinator exploitatie van vv Scharn en in afstemming met het geplande 
parkeeronderzoek in Scharn wordt de telling voorbereid om uit te voeren in het najaar 2016. De 
resultaten hiervan zullen daarna gedeeld worden met de stakeholders. 
 

 Stand van zaken huisvesting kegelhome 
De kegelaars (thans 60 actieve leden waarvan de helft uit Maastricht en de tendens van het aantal 
leden is jaarlijks dalend) zitten sinds 2006 in het Kegelhome met 8 kegelbanen. Destijds was de 
eigenaar BPFBouw en de exploitatie liep via IPAL. Voor de realisatie van het kegelhome heeft de 
gemeente in de inrichting (kegelbanen en keuken) een bedrag geïnvesteerd. Een en ander is 
opgenomen in een vaststellingsovereenkomst tussen de gemeente en de exploitant. Op basis van 
deze overeenkomst  vervallen de aangebrachte voorzieningen op 31 maart 2018 aan de eigenaar. 
Inmiddels zijn drie exploitanten failliet gegaan of gestopt met de exploitatie, en thans staat het 
pand al geruime tijd leeg. Sindsdien maken de kegelaars nog steeds gebruik van het Kegelhome. 
De kegelaars huren de 8 kegelbanen van de eigenaar, maar kunnen de ruimte niet in zijn geheel 
huren wat voor de eigenaar uiteraard een onwenselijke situatie is. Wij zijn al geruime tijd in 
gesprek met de eigenaar en de kegelaars om beider situatie en de gevolgtrekkingen duidelijk te 
krijgen. Inmiddels heeft de eigenaar aangegeven dat hij door de gemeente Maastricht voor wat 
betreft haar inbreng (kegelbanen en keuken) opgeleverd wil krijgen dit najaar en dat hij dat ook 
nastreeft met de kegelaars. Dat is een onderhandeling tussen eigenaar en kegelaars omdat dit 
een afzonderlijke overeenkomst is. Het college houdt u op de hoogte van de ontwikkelingen. 

 
 



 Kosten van de groenrichting van enkele grote verkeerspleinen in relatie tot opbrengst 
reclame-inkomsten. 
Het bedrag dat de “Rotondespecialist” vraagt is gemiddeld € 2500 per verkeersplein (rotonde). 
Voor dit bedrag wordt vervolgens reclame aangebracht op de rotonde en wordt het groen op de 
rotonde onderhouden door de “Rotondespecialist”. Daarnaast is mogelijk voor de adoptant om 
binnen een aantal kaders de rotonde opnieuw in te richten. Dit laatste is echter afhankelijk van de 
belangstelling hiervoor. Daarnaast ontvangt de gemeente Maastricht jaarlijks een bedrag van € 
15.000 van de “Rotondespecialist”. Dit bedrag wordt ingezet voor de aanleg van vaste 
plantenborders op de grote pleinen, dit is inmiddels gerealiseerd. Zie ook beantwoording van 
artikel 48 vragen d.d. 6 oktober 2015. 
 

 Omvang budget stimulering fusies en op welke clubs heeft dit betrekking. 
Er is een budget beschikbaar voor de realisatie van kwaliteitssportparken zoals bedoeld in het  
spreidingsbeleid buitensportaccommodaties. In 2020 is hiervoor € 8,8 mln. beschikbaar. Uitvoering 
van het spreidingsbeleid kan leiden tot besparing op de onderhoudskosten. Soms betreft dit 
concentratie van een vereniging op minder locaties (bijvoorbeeld RKSVHeer) en in een ander 
geval kan het gaan om samenwerking van voetbalverenigingen (bijvoorbeeld RKHSV, DBSV en 
SC Jekerdal) zodat een sterke (samenwerking van) vereniging(en) ontstaat. 

 
Digitaal ontvangen vragen 
 

 Nieuwe eisen kostenonderbouwing heffingen: Door de wijziging van het BBV zijn nieuwe 
begrotingsregels van kracht. Deze nieuwe regels hebben ook invloed op de 
kostenonderbouwing van de gemeentelijke heffingen. Aangezien slechts een deel van de 
overhead nog maar aan de heffing mag worden gekoppeld is er een aparte regeling nodig 
cq een raadsbesluit waarin e.e.a. wordt vastgesteld. Zijn de voorbereidingen voor dit 
raadsbesluit inmiddels opgestart? 
Ja, een werkgroep is opgericht. In het kader van de vernieuwing BBV gaat deze werkgroep een 
nieuwe financiële begroting 2017 en verdere jaren opstellen. De toerekening van overhead  aan 
heffingen maakt hier onderdeel van uit.  

 
 

Wij vertrouwen erop met deze memorie van antwoord de door u gewenste verdieping van het 

raadsdebat mogelijk te maken en zien een vruchtbaar debat op 12 juli aanstaande tegemoet. 

 

Burgemeester en Wethouders van Maastricht, 

 

 

De Secretaris,                    De Burgemeester, 

 

P. J. Buijtels.                      A. Penn-te Strake. 
 




